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Årsredovisning 2020 med uppföljning av budget för Stockholms stad 

 

Redovisning av kommunfullmäktiges aktiviteter som i sin 
helhet inte blivit genomförda under 2020 

I kommunfullmäktiges budget för 2020 tilldelades stadens nämnder aktiviteter och 

uppdrag. Denna bilaga redovisar vilka av dessa aktiviteter som inte blivit genomförda 

under 2020. Stadsledningskontoret förutsätter att nämnderna fortsätter arbetet i 

enlighet med vad som beslutats i kommunfullmäktige. 

Aktiviteter 
 

Arbetsmarknadsnämnden ska utöka uppföljningen av elever i vuxenutbildningen som 

avslutar eller avbryter sina studier (1.1) 

- Kvantitativ uppföljning har skett av elever som avslutar eller avbryter sina 

studier. I den utökade uppföljningen planerades dock även kvalitativ uppföljning 

av orsaker till avbrott inom sfi. Den kunde inte slutföras under 2020 på grund av 

Covid-19-pandemin och planeras därför att slutföras under 2021. 

 

Socialnämnden ska i samarbetet med stadsdelsnämnderna och kommunstyrelsen 

implementera tak över huvudet-garantin i enlighet med den översyn som gjorts (1.4) 

- Implementering av tak över huvudet-garantin (TÖG) har försvårats då översynen 

ännu inte är beslutad i kommunfullmäktige. Tak över huvudet-garantin i 

Stockholms stad - stöd vid tillämpning, har tagits fram för att främja förståelsen 

av garantins innehåll, stödja likabehandling i staden samt för att ge stöd i det 

praktiska arbetet med handläggning av tak över huvudet-garantin. 

 

Äldrenämnden ska i samråd med stadsdelsnämnderna sprida goda exempel inom kost 

och måltider, främst avseende arbetet med att motverka undernäring och social 

isolering 

- Utgångspunkten för genomförandet av denna aktivitet var att den skulle ske 

under Goda exempel mässan. På grund av den pågående pandemin beslutade 

Stockholm stad att ställa in mässan. 

 

Äldrenämnden ska undersöka möjligheten att i samarbete med civilsamhället anordna 

en äldredag i stadshuset hösten 2020 (1.4) 

- På grund av den pågående pandemin har det inte varit möjligt att anordna någon 

äldredag under 2020. Nämnden kommer att se över möjligheterna att anordna en 

äldredag under 2021. Om detta är möjligt är beroende av hur pandemin 

utvecklar sig. 

 

Äldrenämnden ska utreda möjligheten för brukarens ordinarie hemtjänstutförare att 

handha tryggt mottagande i hemmet (1.4) 

- Det pågår ett arbete med detta uppdrag och resultatet kommer att lämnas till 

äldreroteln under kvartal 1 2021. 

 

Bostadsbolagen ska ta fram affärsplaner för det kommersiella utbudet i linje med 

stadens näringslivspolicy (2.1) 
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- Familjebostäder är klara med uppdraget medan Svenska Bostäder och 

Stockholmshem har det som pågående arbete. Bedömning är att bolagen 

tolkar uppdraget olika men utifrån egna förutsättningar arbetar med det i den 

egna verksamheten. Då aktiviteten inte finns i budget 2021 finns ett behov av 

att följa upp aktiviteten under året för att se att den slutförs. 

 

 

Trafiknämnden ska genomföra passagemätningar av farligt gods (2.3) 

- Den tidigare mätningen av farligt gods gjordes i samarbete med Trafikverket, 

vilket nämnden ser som önskvärt vid en ny mätning. Trafikverket planerar dock 

att genomföra en ny mätning tidigast 2021 och därför har mätning av farligt gods 

inte genomförts under året. 

 

Idrottsnämnden och utbildningsnämnden ska införa ett system som medger en faktisk 

uppföljning av nyttjandet av idrottslokaler under skoltid (2.4) 

- Idrottsnämnden och utbildningsnämnden har inte kunnat införa ett system som 

medger en faktisk uppföljning av nyttjandet av idrottslokaler under skoltid. 

Idrottsnämnden genomför sedan tidigare stickprovskontroller av nyttjandet i 

fullstora hallar. Utbildningsnämnden saknar möjlighet att följa upp faktiskt 

nyttjande i egna salar men har däremot startat ett arbete för att utifrån 

läroplanen få en tydligare bild över grundskolors behov av idrottslokaler. 

 

Idrottsnämnden ska i samarbete med stadsdelsnämnderna, kulturnämnden och 

arbetsmarknadsnämnden ta fram en modell för hur man ska arbeta uppsökande mot 

nyanlända för att få dem aktiva i föreningslivet (2.4) 

- Aktiviteten har försenats på grund av pandemin. Arbetet beräknas vara klart i 

början av 2021 och modellen ska kunna implementeras under året. 

 

Idrottsnämnden ska under 2020 se över prioriteringarna i den långsiktiga 

investeringsplanen och stadens nyckeltal för antalet idrottsanläggningar i samarbete 

med Stockholms idrottsförbund och specialidrottsförbunden (2.4) 

- Aktiviteten har försenats som en konsekvens av den pågående pandemin samt 

uppdragets komplexitet. Arbetet fortgår 2021. 

 

Kulturnämnden ska påbörja uppstartsarbetet för ett ”repotell” genom en 

partnerskapsmodell i form av IOP, där replokaler kan bokas per timme (2.4) 

- Arbetet med repotell skjuts framåt till 2021 med anledning av pandemirelaterade 

omprioriteringar 

 

Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd ska i samråd med kulturnämnden och 

exploateringsnämnden utreda förutsättningarna för en kulturpark i Snösätra (2.4) 

- Uppdraget kommer att slutföras 17 februari 2021 i och med antagande av 

projektrapporten. 

 

Kommunstyrelsen ska i samråd med servicenämnden utvärdera nuvarande 

intäktsmodell för servicenämnden (3.1) 

- Prioritering av andra arbetsuppgifter på grund av pandemin har försenat arbetet 

med aktiviteten. Utvärderingen kommer att ske under våren 2021.  
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Kommunstyrelsen ska göra en översyn av det fasta anslaget inom verksamhetsområdet 

Stöd och service till personer med funktionsnedsättning (3.2) 

- En översyn gjordes 2019 av fördelningsnyckeln till det fasta anslaget i syfte att 

utreda om variabeln antal personer i daglig verksamhet i resursfördelningen 

skulle förbättra modellen. Då så inte var fallet föreslogs en mer genomgripande 

översyn av resursfördelningen för personer med funktionsnedsättning när 

relevant statistik finns tillgänglig. Tidigast under hösten 2021 finns denna 

tillgänglig via inkomststatistiken. 

 

Kommunstyrelsen ska ta fram ett nytt Program för kvalitetsutveckling där stadens 

innovations- och digitaliseringsarbete är integrerat (3.2) 

- Framtagande av programmet är under färdigställande. 

 

Trafiknämnden ska delta i Urban Drone Testbed för att utreda en säker infrastruktur 

för drönare i stadsmiljö (3.2) 

- Ansökan till Vinnovas utlysning ”Testbäddar för samhällets utmaningar – 

Genomförandeprojekt 2020” har skickats in gällande Urban Drone Testbädd. 

Ansökan har nekats finansiering av Vinnova. En liknande ansökan har därefter 

skickats in till energimyndigheten, även där nekades finansiering. 


